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Teema: Hotellide tuleohutus

18. augustil 2007. aastal hukkus Edela-Inglismaal Ceinewyddis asuva Penhallow’ hotelli tulekahjus 
kolm inimest.

Tagantjärele arutati küll seda, et ei olnud võimalik kasutada piisavalt tuletõrjujaid ja pööratavaid 
redeleid, kuid hotelli ei olnud paigaldatud sprinklereid.

Kõnealune tragöödia kinnitab seda, mis paistab olevat Euroopa suundumus. Ainuüksi kolme viimase 
aasta jooksul on hotellitulekahjudes hukkunud vähemalt 60 inimest, kusjuures kõik need tulekahjud 
toimusid sprinkleriteta hotellides, samal ajal kui sprinkleritega varustatud hotellides ei ole 
surmajuhtumeid esinenud. Kas komisjoni arvates aitaks kogu ELi hõlmava statistika kogumine saada 
tegelikku pilti hotellitulekahjudes hukkunute ja vigasaanute arvust?

Ühiste standardite puudumise tõttu on oht hotellimajutust kasutavatele tarbijatele praegu Euroopa eri 
osades erineva suurusega, seejuures on Ungaris sprinklerite osas parim kaitse, Prantsusmaal ei ole 
sprinklerid kohustuslikud ja teiste liikmesriikide olukord jääb nende kahe vahele.

Kas komisjoni arvates võiksid sprinklerid olla tõhus viis hotellide tuleohutuse parandamiseks, kui need 
paigaldataks ehitatavatesse hotellidesse ja olemasolevate hotellide evakuatsiooniteedele? Kas 
komisjon usub, et ELi ühistest hotellide tuleohutusnormidest oleks kodanikele kasu? 

Komisjon on arutanud hotellide tuleohutuse küsimust 1986. aastast alates, kuid lõplikku otsust ei ole 
tehtud.
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